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Abstract (en)
[origin: US2020091639A1] A coaxial microwave connector, intended to link two printed circuit boards (PCBs) to one another, of central axis (X)
comprising: two connection elements each with a central contact and a ground contact, the ground and central contacts of the second element
being free to be displaced, along the axis (X), relative to those of the first element, between a configuration of disconnection, and a configuration of
connection in which the elements are intended to establish an electrical ground and central contact between the two PCBs; and at least one flexible
electrically insulating washer, which both allows the coaxial mechanical holding between each central contact inside the ground contact of the first or
of the second connection element, and makes it possible to establish a mechanical pressure between the end of the central contact and one of the
two PCBs.

Abstract (fr)
Connecteur coaxial (1) hyperfréquence, destiné à relier deux cartes de circuit imprimé (PCB) entre elles, d'axe central (X) comprenant :- deux
éléments de connexions (2, 3) avec chacun un contact central et un contact de masse, les contacts de masse (30) et central (31) du deuxième
élément étant libres de se déplacer, le long de l'axe (X), par rapport à ceux (20, 21) du premier élément, entre une configuration de déconnexion, et
une configuration de connexion dans laquelle les éléments sont destinés à établir un contact électrique de masse et central entre les deux PCB ;-
au moins une rondelle électriquement isolante (32), flexible, qui permet à la fois le maintien mécanique coaxial entre chaque contact central à
l'intérieur du contact de masse du premier ou du deuxième élément de connexion, et d'établir une pression mécanique entre l'extrémité du contact
central et un des deux PCB.
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